

兹证明

上海美维电子有限公司

中华人民共和国上海市松江工业区江田东路 200号 邮编 201600

的职业健康安全管理体系符合 ISO 45001:2018 规格要求,覆盖范围如下:

双面和多层印制电路板的制造

本局将对有关职业健康安全管理体系进行持续审核,以确保本证书有效。

香港品质保证局



董事



注册地址 备注 香港北角渣华道 191 号嘉华国际中心 19 楼 电话 (852) 2202 9111 传真 (852) 2202 9222 根据香港品质保证局规则,本局毋须就本认证计划下对上列机构所提供的产品或服务负任何责任。此证书所列的标志(如适用)表明认证范围获该认可机构认可。此证书为香港品质保证局所属财产,并须于本局要求时归还。

证书授予日期

二零二零年四月二十九日

有效日期 二零二三年四月二十八日



This is to certify that the Occupational Health and Safety Management System of

SHANGHAI MEADVILLE ELECTRONICS CO., LTD.

No. 200 Jiangtian Road East Songjiang Industrial Zone Shanghai People's Republic of China 201600

complies with the requirements of ISO 45001: 2018 occupational health and safety management systems specification, applicable to:

Manufacture of double-sided and multilayer printed circuit boards

The certificate remains valid subject to satisfactory maintenance of the system which will be monitored by Hong Kong Quality Assurance Agency.

Signed for and on behalf of

HONG KONG QUALITY ASSURANCE AGENCY

Chief Executive Officer

Director

Registered address 19/F K. Wah Centre 191 Java Road North Point Hong Kong Tel (852) 2202 9111 Fax (852) 2202 9222 Note In accordance with the Agency Regulations, the Hong Kong Quality Assurance Agency undertakes no liability or responsibility for any product or service supplied by the organization in accordance with the requirements of this Certification Scheme. The use of the Accreditation mark(s) shown on this certificate (if applicable) indicates accreditation in respect of those activities covered by that Accreditation Authority. This certificate remains the property of HKQAA and shall be returned when required by the Agency.

Date of Granting

29 April 2020

Expiry Date

28 April 2023